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در ـ فضای ـ مجـازی #  پرسه ـ 

دشمنمدارانمیکند
 امیرحســین ثابتی: »دو روز بعد از اینکه پزشــکیان گفت با دشمنان مدارا 
کنیم اتحادیه اروپا کشتیرانی ایران را هم تحریم کرد. پزشکیان وعده داده بود 
تحریم ها را لغو و مشــکلات معیشتی را حل کند اما در همین ۳ ماه تحریم ها 
بیشــتر و دلار و خودرو و نان و... گران تر شــد. راهکار دولت؟ لایحه فوری به 

مجلس برای حل مشکل ظریف!«
یواشیواش

 امین ترابی: »فکر می کردن حزب الله توان حمله به تلاویو رو نداره. ولی دیشــب 
متوجه اشتباهشون شدن!«

یادماندگارسرداروسیدحتیدربرزیل

 تصاویر شهیدان مقاومت سید حســن نصرالله و حاج قاسم سلیمانی در تجمع 
ضدصهیونیستی مردم برزیل در برابر محل برگزاری نشست جی20 با بازتاب زیادی 

در فضای مجازی قرار گرفت.
اعتبارصحبتهایظریف

  کاربری نوشت: »آقای ظریف مدعی است نقاشی ایشان باعث جلوگیری از جنگ 
گردید! ١- از این نقاشــی ها کلی هم بچه های غزه کشیدن که الان یک سال است 
زیر خروارها خاک هســتند 2- دلیل اصلی عدم تمایل ترامپ به جنگ این بود که 
از طرف ژنرال های پنتاگون به ترامپ اطلاع داده شــد که به شعاع 2000 کیلومتر 
موشک های ایران روی ناوهای آمریکایی قفل شده اند و با غرق یک ناو حداقل ۵ هزار 

سرباز آمریکا کشته می شود.«
آمارقابلتأمل

  کاربری نوشــت: »تو ایران به زن ها ظلم میشه! واسه همینم یونسکو آمار داده 
که 67 درصد از رشــته های علم طبیعی در ایران شامل زنان میشه؛ حتی بیشتر از 

ژاپن، سوئیس و هلند!«
تأثیرمشورتباکارشناسان

  فردوس: »پزشکیان قبل انتخابات فکر می کرد خودروهای داخلی با توجه به 
کیفیت، قیمت شون بالاس و به این موضوع معترض بود! اما بعد از رئیس جمهور 
شدن و مشورت با کارشناسا فهمید نه تنها قیمت شون زیاد نبوده، بلکه نسبت 
به این کیفیت فوق العاده، قیمت شون کم هم هست و مجوز داد که گرون ترش 

کنن!«
فراترازهیروشیما

 محمــد صفا، یــک فعال 
حقوق بشر درباره وضعیت غزه 
نوشت: »غزه نزدیک به ۳ برابر 
و  هیروشیماست  از  کوچک تر 
اســرائیل معادل 6 بمب اتمی 
بــر روی اون بمــب ریخته! از 
صحبت کــردن در مورد غزه 

دست برندارید؛ چون زنده ماندن آنها به انتشار این حرف ها بستگی دارد!«
حملهبهمحاسباتدشمن

  حســین پاک: »سقوط موشک در قلب تل آویو در اوج برنامه ریزی دشمن برای 
فشار همه جانبه جهت پذیرش بند های مطلوبش در آتش بس پیش نهادی؛ یعنی در 
معرکه وجود نباید ترسید و به محاسبات دشمن حمله کرد. دشمن اگر خواست ما 
زیر آتش مذاکره کنیم باید کاری کنیم که زیر آتش شــروط ما را بپذیرد؛ در این 

جنگ کسی پیروز می شود که رفتارش محاسبه پذیر نباشد.«

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تأیید همه آنها از سوی کیهان نیست.

حال در جنوبــی کــره مقامــات
بررســیعلتفوتسهتکنسینشرکت
و خودروســازیهیوندایحینآزمایش

تستیکخودروهستند.
به گزارش فارس، مقامات کره جنوبی از آغاز 
تحقیقات درباره کشته شدن سه نفر حین تست 
یک خودرو در شــرکت »هیوندای موتور« در این کشــور خبر دادند. یک افسر 
پلیس شــهر اولسان گفته، دست کم سه نفر از جمله دو متخصص و پژوهشگر 
شرکت هیوندای حین تست یک خودرو در کارخانه شماره۴ این شرکت حوالی 
ســاعت ۳ بعد از ظهر فوت کرده انــد. وزارت کار و پلیس کره جنوبی در حال 

بررسی های لازم درباره علت این سانحه و فوت افراد هستند.
به گفته یکی از مقامات اتحادیه، این سه نفر در حالی که در حال آزمایش 
خودرو در یک اتاقک بودند، بیهوش در خودرو پیدا شدند. گزارش رسانه ها حاکی 

از خفگی این سه نفر است ولی علت آن در دست بررسی است.

مرگ 
عجیب ۳ نفر 

هنگام تست خودرو 

کره جنوبی

معاونشهردارخبرداد

اتوبوس های چینی
تا پایان هفته در تهران

معاونحملونقلوترافیکشــهرداریتهرانازورود
اتوبوسهایچینیتاپایانهفتهبهتهرانخبرداد.

محســن هرمزی در مــورد آخرین وضعیــت ورود محموله 
 حمل ونقلــی چینی به تهران به ایســنا گفت: هزینه های گمرکی

١0 دستگاه اتوبوس پرداخت شده و امیدواریم این هفته اتوبوس ها 
وارد تهران شود.

 هرمزی با بیــان اینکه علاوه بر پرداخــت هزینه های گمرکی
١0 اتوبوسی که در راه تهران است، بر اساس برنامه ریزی های صورت 
گرفته تا ١0 روز آینده در )آذرماه( 7۹ دستگاه اتوبوس دیگر و دو 
دستگاه ART )نوعی تراموا( نیز به کشور می رسد، افزود: همچنین 
پیش از این، ١۵0 دســتگاه تاکسی برقی چینی در مرحله اول به 
تهران رســیده و هفته گذشته مجوز پلاک تاکسی آن را از وزارت 
کشــور اخذ کرده و در حال پیگیری از سوی پلیس برای صدور و 

نصب پلاک تاکسی هستیم.
وی با بیان اینکه محموله جدید اتوبوس های برقی تا نیمه آذر 
به کشور می رسد، ادامه داد: ۳00 دستگاه تاکسی برقی نیز سه روزه 

به ایران رسیده و در حال حاضر در گمرک است.
عضوشورایشهرخبرداد

هزینه ۱۰ هزار میلیارد تومانی شهرداری تهران 
برای توزیع 3 میلیون و ۸۰۰ هزار تُن آسفالت
رئیسکمیسیونخدماتشهریشورایاسلامیشهرتهران
گفت:دردورهفعلیشهرداری۱۰هزارمیلیاردتومانبرایتوزیع

سهمیلیونو۸۰۰هزارتنُآسفالتهزینهشدهاست.
به گزارش ایســنا، مهدی پیرهادی در جلســه دیروز شورای 
شهر ضمن تقدیر از شــهرداری تهران برای آسفالت معابر، اظهار 
داشــت: تاکنون ١0 هزار میلیارد تومان برای توزیع سه میلیون و 
۸00 هزار تن آســفالت هزینه شده است و این در حالی است که 
در فصل زمستان از شن و نمک در معابر استفاده می شود که این 
نمک آسفالت را از بین می برد. ١0 هزار میلیارد تومانی که از جیب 
مردم هزینه شده نباید با شن و نمک از بین برود که با آب شدن 
برف نمک در جوی ها و آب های زیرزمینی باعث آلودگی زیســت 
محیطی می شود و درختان هم به دلیل شوری آب آسیب می بینند.
وی بــا بیان اینکــه در مورد تفکیک پســماند از مبدأ و لزوم 
فرهنگ سازی در این خصوص شاهد کم کاری از سوی شهرداری 
هستیم که باید مورد توجه قرار بگیرد، افزود: پیشنهاد می شود که 
اعضای شورا از پروژه یادگار امام)ره( بازدید کنند، چراکه این پروژه 

یکی از پروژه های ارزشمند مدیریت شهری است.

مدیرعاملسازمانتاکسیرانیتهران:

افزایش قیمت خودرو
مانع نوسازی تاکسی های فرسوده است

مدیرعاملسازمانتاکسیرانیشهرتهرانگفت:افزایشقیمت
خودروانگیزهوتوانتاکســیرانهابراینوسازیتاکسیراکاهش

میدهد.
شــادی مالکی در گفت و گو با خبرگزاری تسنیم، در واکنش به افزایش 
قیمت خودروها اظهار داشــت: افزایش عمر ناوگان و فرسودگی خودروها به 
ویژه وسایل حمل ونقل عمومی نقش بسزایی در تشدید آلودگی هوا و افزایش 

مصرف سوخت خواهد داشت.
مالکــی افــزود: بنابرایــن با توجه بــه اهمیــت این موضــوع، قانون 
هوای پاک در ســال ١۳۹6 به تصویب مجلس شــورای اســلامی رســید 
و در مــواد ۸ و ۹ بــر از رده خارج کردن خودروهای فرســوده و نوســازی 
نــاوگان حمل ونقــل عمومی تاکید شــده اســت کــه نشــان از اهمیت 
 موضوعــات مطرح شــده دارد؛ بــا ایــن وجــود در حــال حاضــر بیش از

۴0 درصد ناوگان تاکسی شهر تهران فرسوده و مستلزم نوسازی است.
وی ادامه داد: یکی از دغدغه های اصلی و مهم مدیریت شــهری در این 
دوره مدیریت، نوسازی ناوگان تاکسیرانی پایتخت است و در همین زمینه به 
تمام رانندگان تاکســی دارای خودرو فرسوده وام کم بهره در جهت نوسازی 
اعطا شد. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران بیان 
داشت: با وجود اینکه اقدامات مناسبی برای نوسازی تاکسی های شهر تهران 
در دســتور کار قرار گرفت اما شــرکت ایران خودرو بــا اخذ مجوز از مراجع 
ذی صلاح اقــدام به افزایش قیمت محصولات تولیدی خود کرده اســت، به 
طوری که قیمت خودروی ســورن دوگانه سوز در کمتر از دو سال از قیمت 
حدود ۳00 میلیون تومان به حدود 600 میلیون تومان رســیده است؛ این 
تصمیم تأثیر بسیاری بر میزان اســتقبال تاکسیران ها برای نوسازی ناوگان 

خواهد داشت و انگیزه های آنها را کاهش خواهد داد.
مالکی با بیان اینکه رانندگان تاکســی از اقشار آسیب پذیر جامعه بوده و 
افزایش قیمت خودرو، توان خرید تاکسیرانان برای نوسازی خودرو تاکسی را 
به شدت کاهش می دهد، گفت: با این تصمیمی که گرفته شد، علی رغم در 
نظر گرفتن تســهیلات ۳00 میلیون تومانی توسط شهرداری تهران، بازهم 

شاهد کاهش چشمگیر استقبال از نوسازی ناوگان تاکسی هستیم.
وی تاکیــد کــرد: اگر می خواهیم نوســازی در حمل ونقــل عمومی به 
سرانجامی برسد و تاکسیرانان برای استفاده از این ظرفیت ترغیب شوند باید 
تصمیم بگیریم. باتوجه به شرایط اقتصادی نیاز است تسهیلات ویژه ای برای 

حمل ونقل عمومی درنظر گرفته شود.
مدیرعامل ســازمان تاکسیرانی تهران پیشنهاد داد؛ دستوری صادر شود 
تا افزایش قیمت در نظر گرفته شــده برای خودرو ســورن دوگانه ســوز در 
ناوگان تاکســی اعمال نشود و این خودرو همچنان با قیمت سابق در اختیار 

تاکسیرانان قرار گیرد.
رئیسسازمانغذاودارو:

فروش دارو در بستر اینترنت قانونی نیست
رئیسســازمانغــذاوداروگفــت:بســیاریازداروهای
فروختهشدهدربســترهایاینترنتی،قاچاقبودهودرمورداصالت

آنهاتردیدوجوددارد.
به گزارش سازمان غذا و دارو، مهدی پیرصالحی با تاکید بر تقویت نظارت 
بر فروش دارو اظهار داشت: دسترسی آسان مردم به دارو در داروخانه ها باید 
به گونه ای باشد که نیازی به استفاده از پلتفرم های غیرقانونی احساس نشود. 
هدف ما این اســت که دارو به راحتی در داروخانه ها در دســترس باشــد تا 
مردم مجبور نباشند برای تامین داروی مورد نیاز خود به بسترهای غیرقانونی 
اینترنتی روی بیاورند. پیرصالحی با اشــاره به مشکلات فروش اینترنتی دارو 
افزود: متاســفانه در بسترهای اینترنتی، دارو به وضوح به فروش می رسد، اما 
این فعالیت ها شفاف و قانونی نیستند. بسیاری از این داروها قاچاق بوده و در 
مورد اصالت آن ها تردید وجود دارد. همچنین برخی داروها ممکن اســت از 

زنجیره توزیع رسمی خارج شده باشند.
وی بر اهمیت تقویت سیســتم نظارتی از طریق سامانه »تیتک« تاکید 
کرد و خواســتار همکاری نهادهای امنیتی، پلیس و دیگر ارگان های مرتبط 

برای مقابله با این چالش شد.

محاکمــه۴۷نفــرازکارکنانبخش
اتهامدست بهداشــتودرمانترکیهبه
وکلاهبرداری نوزاد داشــتندرمرگ۱۰
گستردهازسیســتمتامیناجتماعی،در

استانبولآغازشدهاست.
به گزارش ایســنا، این افراد شامل پزشکان، 

 پرستاران و کارکنان اورژانسی هستند که به اجرای طرحی سازمان یافته برای انتقال 
نوزادان به بیمارستان های خصوصی با هدف کسب سودهای هنگفت متهم شده اند.

این پرونده که به »باند نوزادان« معروف شده، به یکی از جنجالی ترین رسوایی ها 
در نظام بهداشت و درمان ترکیه تبدیل شده است.

اقدامات این شبکه اولین بار در ماه مارس 202۳ با ارسال یک گزارش بی نام به 
مرکز ارتباطات ریاست جمهوری ترکیه افشا شد.

بر اساس کیفرخواست هزار و۴00 صفحه ای پرونده، این باند متهم شده است 
که از سال ها پیش اقدام به انتقال نوزادان تازه  متولدشده به بیمارستان های خصوصی 

می کرده است.
به گفته دادســتانی، انتقال این نوزادان با ادعای نیاز آنها به مراقبت های ویژه 
انجام شده، اما هدف اصلی این گروه کسب سود از طریق افزایش غیرضروری مدت 

بستری و دریافت مبالغ هنگفت از سازمان تامین اجتماعی ترکیه بوده است.
شواهد نشــان می دهد که در بسیاری از موارد، وضعیت نوزادان عمدا وخیم تر 
نشان داده شده تا مدت بستری طولانی تر شود و اعضای این باند سود مالی بیشتری 

کسب کنند.
بر اساس کیفرخواست، رهبری این شبکه بر عهده دکتر »فیرات ساری« بوده 
که همراه با دیگر اعضای آن، با اتهاماتی مانند قتل غیرعمد، کلاهبرداری از نهادهای 
عمومی، جعل اسناد رسمی، دریافت رشوه و تشکیل سازمان جنائی رو به رو هستند. 

دادستانی برای دکتر ساری، تا ۵۸۳ سال تقاضای حبس کرده است.
در این پرونده همچنین  پرستارانی که با جعل اسناد،  خود را پزشک جا زده اند، 

تحت پیگرد قانونی قرار گرفته اند.
افشای این پرونده موجی از خشم عمومی را در ترکیه برانگیخته است. جامعه و 
رسانه ها با انتقاد از ضعف نظارت بر بیمارستان ها و بخش بهداشت و درمان، خواهان 

اصلاحات جدی در این بخش شده اند.
در واکنش به این پرونده، مجوز ١0 بیمارستان خصوصی که در این فعالیت ها 
نقش داشتند از جمله بیمارستان های معروفی در استانبول و چورلو، لغو شده است. 
وزیر کار و تامین اجتماعی ترکیه اعلام کرد قراردادهای این بیمارستان ها با تامین 

اجتماعی نیز فسخ شده است.
به گزارش بی بی ســی، مقام های قضائی اعلام کرده اند تحقیقات در این پرونده 
همچنان ادامه دارد و ممکن اســت افــراد یا نهادهای دیگری نیز تحت پیگرد قرار 
بگیرند. وزیر دادگستری ترکیه تاکید کرده است که دولت با قاطعیت به مقابله با این 

نوع تخلفات ادامه خواهد داد.
این رســوایی نه تنها به دلیل جنبه های انســانی آن به شدت مورد توجه قرار 
گرفته بلکه اعتماد عمومی به نظام بهداشت و درمان ترکیه را نیز به شدت متزلزل 

کرده است.

آغاز محاکمه ها
در رسوایی بزرگ

نظام بهداشت و درمان

ترکیه

دبیراجرائیهشــتمینکنگرهبینالمللی
نارساییقلبایران۴۰درصدعاملمرگومیر
ایرانیانرابیماریهایقلبیعنوانکردوگفت:

سنسکتهقلبیبه۳۵سالرسید.
به گزارش ایرنا، وحید اســلامی روز سه شنبه در 
نشست خبری در دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
با بیان اینکــه ۴0 درصد عامل مرگ و میر ایرانیان 
به علت بیماری های قلبی است، اظهار داشت: سالانه 

١60 هزار مرگ قلبی و عروقی در ایران اتفاق می افتاد 
و از هر پنج نفر، یک نفر به دلیل ســکته قلبی جان 

خود را از دست می دهد. 
اسلامی با بیان اینکه مرگ و میر بیماری های قلبی 
دغدغه مهم در جامعه است، هشدار داد: مصرف سیگار 
و قلیان به خصوص در سنین پایین باعث افزایش ابتلا 
به بیماری های قلبی و عروقی شده و تعجب می کنیم 

که فرد ۳۵ ساله دچار سکته قلبی شده است.

وی تاکید کرد: خود مراقبتی از جمله اقداماتی است 
که در پیشگیری از ابتلای افراد به بیماری های قلب و 
عروق و کاهش عوارض آن تاثیر بسزایی دارد و افزایش 
تمایــل به تحرک بدنی در کاهش کم تحرکی جامعه 
می تواند مؤثر باشد. فاکتورهای قابل کنترل و غیرقابل 
کنترل زیادی در بروز و شیوع بیماری های قلبی نقش 
دارند و برخــی فاکتورهای محیطی همچون آلودگی 
هوا، ژنتیک و استرس محیطی غیرقابل کنترل است.

40 درصد دانش آموزان اضافه وزن دارند
به گفته این عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم 
 پزشــکی شهید بهشتی، در ســنین مدرسه حدود
 ۴0 درصــد دانش آمــوزان اضافــه وزن دارند و این 
زنگ خطری برای ابتلا به بیماری قلبی و عروقی است 
و متاسفانه از ورزش غافل هستند. باید به این موضوع 
مهم توجه شــود و کاهش سن ابتلا به بیماری های 

قلبی و عروقی خطرناک است.

دبیرکنگرهبینالمللینارساییقلبایران:

مصرف سیگار و قلیان در سنین پایین بیماری های قلبی و عروقی را افزایش داده است

سخنگویقوهقضائیهبابیاناینکهامنیت
جامعهخطقرمزحاکمیتودســتگاهقضائی
اســت،ازصدورحکماعدامبرایسهسارق

مسلحخانههایتهرانخبرداد.
به گزارش خبرگزاری میزان، اصغر جهانگیر روز 
سه شنبه در نشست خبری با خبرنگاران با بیان اینکه 
امنیت جامعه خط قرمز حاکمیت و دستگاه قضائی 
اســت، گفت: با کســانی که بخواهند به هر طریقی 
این امنیت را بــه مخاطره بیندازند برخورد قاطعانه 

صورت می گیرد.
جهانگیر ادامه داد: پرونده سه سارق مسلحی که 
در تهران مبادرت به سرقت های مسلحانه کرده و به 
نحو بســیار خشن و با کشیدن سلاح به روی مردم، 
ضرب و شتم و حبس کردن مردم در خانه های شان 
مرتکب اعمال جنایتکارانه ای شــده بودند بلافاصله 
در دادســرا رسیدگی شد، پرونده آنها پس از صدور 
کیفرخواســت و قرار مجرمیت به شعبه ١۵ دادگاه 
انقلاب اســلامی تهران ارجاع شد و از سی ام مهرماه 
پرونده طی جلسات متعدد با حضور وکلای متهمین 

و خانواده شکات مورد رسیدگی قرار گرفت.
وی افــزود: اقاریــر متهمان نشــان داد که در 
اســتان های تهران، البرز و مشــهد به این نوع اقدام 
جنایتکارانــه دســت زده بودند، ســرانجام پس از 
رســیدگی به اتهامات شان رای بدوی پرونده توسط 
شعبه ١۵ دادگاه انقلاب اسلامی صادر شده و هر سه 
متهم به اتهام محاربه به مجازات اعدام محکوم شدند 
و همچنین در مورد پرداخت دیه بابت ضرب و جرح 
و جراحاتی که به خانواده ها وارد کرده بودند نیز برای 

آنها درصد های مختلف دیه بریده شد.
ســخنگوی دستگاه قضا گفت: پس از ابلاغ رای 
ظرف مدت 20 روز فرصت دارند پرونده را در دیوان 
عالی کشــور فرجام خواهی کنند که پس از قطعی 
شدن رای، نتایج نهائی به عرض ملت خواهد رسید. 

تشکیل پرونده برای عباس پالیزدار
جهانگیر در رابطه با پرونده عباس پالیزدار، عضو 
هیئت تحقیق و تفحص مجلس هفتم، گفت: دستگاه 
قضائی نسبت به حفظ امنیت روانی مردم، جلوگیری 
از شایعه پراکنی و سیاه نمایی و مسموم سازی فضای 
جامعه چه از طریق افراد باشد و چه از طرق مختلف 

حتما برخورد لازم را انجــام می دهد به ویژه اینکه 
این موضوعات توسط افرادی باشد که قبلا مجرمیت 
آنها ثابت شــده و محکوم شدند و بابت کذب بودن 
اظهاراتشــان به زنــدان رفتنــد و در این خصوص 
مدعی العموم به وظیفــه خود عمل خواهد کرد. در 
مورد این فرد با توجه به شــکایت شخص حقیقی، 
پرونده ای در شعبه بازپرسی تهران تشکیل شده است 
که پرونده ارجاع شده و در مرحله رسیدگی مقدماتی 

است و نتیجه آن بموقع اعلام می شود.
 همه مسئولان دولت سیزدهم 

لیست دارایی خود را اعلام کردند
وی در پاسخ به این سؤال که آیا مسئولان دولت 
قبل و نمایندگان مجلس دوره گذشــته و مسئولان 
دولت و نمایندگان مجلس فعلی آماری از لیست اموال 
خــود ارائه کردند و آیا تخطی در این زمینه صورت 
گرفته است، اظهار داشت: طبق آخرین بررسی هایی 
که از دفتر اصل ١۴2 قانون اساســی مستقر در قوه 
قضائیه داشــتیم، همه مســئولان دولت سیزدهم 
لیســت دارایی خود را اعلام کردند و کار بررســی 
اطلاعات مربوطه هم تمام شــده است؛ طبق قانون 
بررســی و اعلام نتیجه آن توسط رئیس قوه قضائیه 

صورت می گیرد. 
سخنگوی دستگاه قضا با بیان اینکه اصل ١۴2 

مربوط به دولتمردان اســت و به نمایندگان مربوط 
نیست، گفت: دولتمردان قبل از شروع به کار فرم هایی 
پر می کنند و بعد از آن اموال شان مقایسه می شود، 
اما درباره نمایندگان با توجه به اینکه مشمول قانون 
عادی مجلس می شــوند، اموال آنها جداگانه بررسی 
می شود که در وقت مقتضی در این رابطه اطلاع رسانی 
لازم صورت می گیرد. اطلاعاتش هنوز تکمیل نشده 
اســت. اعضای دولت جدید نیز فرم هایشــان را پر 

کرده اند.
اقدامات دستگاه قضا

 برای مقابله با قاچاق سوخت
جهانگیر در پاســخ به این ســؤال که باتوجه به 
نزدیک شــدن فصل ســرما برنامه شما برای مقابله 
با قاچاق ســوخت چیست، بیان داشت: در مبارزه با 
انواع قاچاق از جمله قاچاق سوخت سیاست دستگاه 
قضائی محدود به زمان خاص یا فصل خاصی نیست 
و به صورت همه جانبه با پیگیری دادستان های سراسر 
کشــور و با همکاری خوب ضابطین این برنامه را در 

دستور کار داریم.
وی با بیان اینکه در مبارزه قاطع با قاچاق سوخت 
مسائل مختلفی دخیل است، افزود: در این خصوص 
دادســتانی کل کشــور ورود کرده و اقدامات خوبی 
را انجام داده اســت، از جمله برای مبارزه با جرایم 

سازمان یافته در رابطه با قاچاق سوخت بخشنامه هایی 
را صادر کرده تا اجازه ندهند خودرو های سوختی که 
به صورت سازمان یافته قاچاق می کنند در جاده ها 
تردد کنند، همچنین کمیته پیشــگیری از قاچاق 
سوخت در دادستانی تشــکیل شده و دستگاه های 
ذی ربط امنیتی، انتظامی و اجرائی در آنجا حضور و 
مصوبات آن را پیگیری می کنند که امیدواریم با این 

پدیده به درستی مبارزه شود.
سخنگوی قوه قضائیه در مورد فعالیت استان ها 
در مقابله با قاچاق ســوخت، گفت: در استان ها نیز 
فعالیت خوبی در رابطه با مبارزه با قاچاق ســوخت 
در دســتور کار قرار گرفته است، برنامه های ویژه ای 
را اســتان هایی کــه بیشــتر مبتلا به این مســئله 
هســتند دنبال می کنند که می توان به نحوه اعمال 
نظارت های قانونــی درخصوص جلوگیری از صدور 
بارنامه هــای صــوری که برای دریافــت غیرقانونی 
ســوخت یارانه ای آماده و ارائه می شد اشاره کرد. به 
 طور کلی برنامه ویژه ای برای مقابله با آن تدارک دیده

شده است.
جهانگیر ادامه داد: در دادگســتری ها از جمله 
دادگستری استان هرمزگان شاهد این هستیم که در 
اثر فعالیت هایی که داشته اند در ماه های گذشته بیش 
از ١00 میلیون لیتر سوخت قاچاق کشف کرده اند، 
همچنین در استان کرمان در رابطه با قاچاق سازمان 
یافته فرآورده های نفتی اخیراً ١١ نفر دستگیر شدند، 
که ١0 نفر از آنها در بازداشت موقت هستند، در بین 
بازداشــت شدگان رئیس وقت شرکت نفت یکی از 
شهرستان های استان و تعدادی از کارکنان شرکت 
نفت شهرســتان مذکور که اتهامشان مشارکت در 
قاچاق ســازمان یافته فرآورده های نفتی هم بوده، 

حضور دارند.
وی بیان داشــت: استان خوزستان هم که یکی 
دیگر از اســتان هایی اســت که در آن بحث قاچاق 
سوخت مطرح اســت با پیگیری های انجام شده در 
هشــت ماه گذشــته هزار و ۴۸0 پرونده در ارتباط 
با قاچاق فرآورده های نفتی تشــکیل شده که نشان 
از عزم دادگستری های سراسر کشور برای مبارزه با 
انواع قاچاق از جمله قاچاق سوخت دارد تا هم منافع 

ملی و هم منافع مردم در این خصوص حفظ شود.

سخنگویقوهقضائیه:

3 سارق مسلح خانه های تهران به اعدام محکوم شدند

رئیسقوهقضائیهگفــت:ضرورتتلفیق
تجربهبانخبگیوجوانــیدرنظاممدیریتی
کشــور،یکاصلغیرقابلانکاراستوباید
تجاربمدیرانقدیمیبانخبگیجوانانآمیخته

وممزوجشود.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمســلمین محســنی اژه ای در ادامه نشست های 
تخصصی خود در قالب رسیدگی ویژه به امور قضائی 
و حقوقی اســتان تهران و اقشار مختلف ساکن این 
استان، با اساتید و نخبگان علمی تهرانی دیدار کرد. 
رئیس قوه قضائیه در جریان این دیدار خطاب به 
نخبگان گفت: گاهی شما نخبگان، ایده تحولی را در 
ذهــن دارید و آن را با یک مدیر در میان می گذارید، 
اما اعمال آن ایده تحقق نمی یابد؛ در این گونه موارد، 
ممکن اســت، مدیر مربوطه اصلًا ایده تحولی شما را 
متوجه نشود و یا استطاعت اعمال آن را نداشته باشد؛ 
در این جا شــما نخبگان باید ارائه راهکار کنید تا هم 
فضای ذهنی آن مدیر، مهیای ایده های تان شود و هم 

در صورت وجود موانع، آن موانع مرتفع شوند. 
محسنی اژه ای افزود: ما در موضوعات حاکمیتی، 
بعضاً با مقوله هایی مواجه می شــویم که دوسویه و یا 
چندسویه هســتند و ایضاً مراعات همه جوانب آنها 

ضروری است؛ فی المثل، حفظ حریم خصوصی افراد 
جامعه امری واجب است؛ از آن سو، کشف توطئه ها، 
نفوذها، جرائم سازمان یافته امنیتی و غیرامنیتی نیز 
ضروری است؛ در اینجا، گاه لازم می شود که دستگاه 
اطلاعاتی و امنیتی با مجوز قضائی به حوزه هایی ورود 
کند که در حالت عادی، وارد آنها نمی شود؛ فلذا شما 
به عنوان جامعه نخبگانی کشور ارائه طریق و راهکار 
کنید که در این گونه موارد، تدابیر و تمهیداتی اتخاذ 
شود تا هم توطئه ها و جرائم کشف و خنثی شوند و 
هم به حریم خصوصی افراد ورود نشود و اگر ورود شد 
در حد ضرورت باشد و از افشاء آنها جلوگیری گردد. 
وی بیان داشت: ضرورت تلفیق تجربه با نخبگی 
و جوانی در نظام مدیریتی کشور، یک اصل غیرقابل 
انکار است. ما با امور و پدیده های مستحدثه ای نظیر 
هوش مصنوعی و اشــکال جدیــدی از فناوری های 
نوین و قس علیهذا مواجه هســتیم که اتخاذ تدابیر و 
تمهیدات در قبال آنها، نیازمند نخبگی و جوانی است؛ 
از سویی دیگر نمی توان از تجارب مدیران غفلت کرد 
و این تجارب گرانبها را به کنار نهاد فلذا شما جامعه 
نخبگانی کشور می توانید در این حوزه نیز ارائه طریق 
و راهــکار کنید، تا تجارب مدیران قدیمی با نخبگی 

جوانان آمیخته و ممزوج شود.

رئیس دســتگاه قضا گفت: شناســایی، جذب و 
نگهداری نخبگان، سلســله اصول و قواعدی مهم در 
حوزه نخبه پروری است؛ ما در دستگاه قضائی با تدابیر 
و تمهیداتی که اتخاذ کرده ایم، به هر سه حوزه  مزبور 

التفات داشته ایم. 
محسنی اژه ای ادامه داد: صیانت از فرد فرد اعضای 
جامعه به ویژه نخبگان نیز یک اصل اساســی است؛ 
برخی مناصب و موقعیت ها به ســبب اقتضائاتی که 
دارند، بیشتر در کمین دام های شیاطین و وسوسه ها و 
لغزش ها هستند؛ افراد نخبه ای بودند که چهره شدند و 
در حوزه های مختلف انجام وظیفه نمودند، اما بعد ها با 
مشکلاتی مواجه شدند؛ فلذا اتخاذ رویکرد های صیانتی 
نیز در قبال نخبگان، امری بسیار مهم و حیاتی است. 
در این حوزه نیز، برخی مدیران ما دغدغه مند هستند 
و به کارآیی نیروی نخبه  جذب شده ایمان دارند، اما 
نسبت به عملکرد آنها در کوران کار، اطمینان لازم را 
ندارند؛ در این جا شما جامعه نخبگانی به اعتمادزایی 

مبادرت ورزید.
وی بیان داشت: ما در قوه قضائیه به جذب نخبگان 
اهتمام داریم؛ خود من درصدد جذب بانوانی نخبه و 
متدین و انقلابی هستم که نسبت به سلسله موضوعات 
متنوع مرتبط با زنان، اشــراف و وقوف کامل داشته 

باشند؛ همچنین در حوزه هایی نظیر فضای مجازی 
نیز درصدد جذب مشاوران نخبه و انقلابی هستیم.

توضیحات در مورد جریان های تاثیرگذار
 بر تصمیم گیری در مورد فضای مجازی

رئیس دســتگاه قضا در ادامه با اشاره به مقولات 
مرتبط با فضای مجازی گفت: سلسله محدودیت هایی 
در قبال فضای مجازی و برخی سکو های این فضا به 
واســطه وقایع پاییز ١۴0١ و یا تصمیمات کارگروه 
تعیین مصادیق محتوای مجرمانه و در موارد نادری نیز 
به واسطه آرای قضائی، ایجاد شده است؛ درخصوص 
این محدودیت ها، سه نظر وجود دارد؛ یک نظر، ناظر 
بر آن اســت که این محدودیت ها به طور کامل رفع 
شــوند؛ در این زمینه باید این ســؤال را مطرح کرد 
که آیا سایر کشور ها حاکمیت خود را در قبال فضای 
مجازی، مخدوش می کنند؟ اما نظر دیگر، بر این قائل 
است که محدودیت ها، بیشتر شود و صرفا بر بستر و 
ظرفیت شبکه های بومی حرکت کنیم؛ و نهایتاً نظر 
سوم، ناظر بر روش بینابینی است و قائل به این است 
که آن دسته از ســکو هایی که حائز منافع بیشتر و 
مضار کمتر اســت، رفع محدودیت شوند و همزمان، 
سکو های داخلی ارتقاء و توسعه یابند و زیرساخت های 

این حوزه تکمیل شوند. 

رئیسقوهقضائیه:

تلفیق تجربه با نخبگی و جوانی در نظام مدیریتی کشور
یک ضرورت غیرقابل انکار است

رئیسسازمانمحیطزیستگفت:در
شــهرهاییمثلتهرانومشهدکهسهم
منابعمتحرکدرآلودگیهوابیشتراست
اسقاطخودروهایفرسوده به اقدام باید

کنیم.
به گزارش کیهان، شینا انصاری در نخستین 
نشســت خبری رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست دولت چهاردهم اظهار داشت: در حوزه 
محیط زیســت انســانی و در رابطه با آلودگی 
هوا، توقف مازوت ســوزی در سه نیروگاه را آغاز 
کردیم و اجرای قانون هوای پاک اولویت دولت 

چهاردهم است. 
انصــاری افزود: توســعه پایگاه هــای داده، 
هوشمندســازی و استفاده از فناوری های نوین 
موضوعاتی اســت که به جد در دستور کار قرار 
دادیم و تلاش کردیم در راســتای افزایش توان 
حفاظتی نیروهــا اقدام کنیم. همچنین تدوین 
برنامه سازگاری با تغییر اقلیم نیز در دستور کار 
است و در حوزه دریایی موضوع دریاچه ارومیه 
برای ما اهمیت خاصی دارد و با اولویت پیگیری 
می شود، بر این اساس اولین جلسه ستاد احیای 

دریاچه ارومیه نیز تشکیل شد.
وی با اشاره به سفر باکو و شرکت در اجلاس 

کاپ 2۹ گفت: ســفر اخیر ما به باکو با اهداف 
بهره منــدی از امکانــات جدیــد در دنیا انجام 
شــد. علاوه  بر این جلسه، حدود ۵۹ تفاهم نامه 
بین المللی محیط زیســتی داریم که باید اجرا 

شود.
رئیس ســازمان محیط زیست ادامه داد: در 
مورد مازوت سوزی، مبنای کار ما سیاهه انتشار 

آلودگی اســت. مثلًا از سهم انتشار ذرات معلق 
در تهران ۵۸ درصد سهم منابع متحرک است، 
بنابرایــن اولویتی که در اصفهــان و کرج باید 
برای کاهش آلودگی هوا در نظر بگیریم توقف 
مازوت ســوزی است و در شهرهایی مثل تهران 
و مشهد که ســهم منابع متحرک بیشتر است 
باید اقدام به اسقاط خودروهای فرسوده کنیم، 

بنابراین بهترین راهکار کاهش آلودگی هوا در 
تهران اسقاط خودروهای فرسوده است.

انصاری با بیان اینکه باید پیوندی بین اقتصاد 
و محیط زیســت برقرار کنیم، افزود: مهم ترین 
ســند ما در آلودگی  هوا قانون هوای پاک است 
و مهم ترین آلاینده هوا بنزین اســت. در رابطه 
با استانداردســازی و توزیع سوخت، با توجه به 
اسناد بالادستی، سازمان ملی استاندارد یک سری 
ضوابط را مشــخص کرده است و ما طبق نقش 
نظارتی خود، پایش های خود را آغاز خواهیم کرد.

وی در رابطه با معضل فرونشست در کشور 
نیز بیان داشت: این موضوع مستقیما با وظایف 
سازمان مرتبط نیست؛ در برنامه هفتم توسعه، 
پیگیری فرونشست با وزارت جهاد کشاورزی و 
نیرو اســت اما ما هم پیگیری های لازم را انجام 

می دهیم.
انصاری با بیان اینکه ســهم محیط زیست 
از بودجــه عمومی 2 دهم درصد اســت، اظهار 
داشــت: تلاش می کنیم در جلسه بودجه سال 
آینده ضمن ارتقای حفاظــت و پایش محیط 
زیست و استفاده از ظرفیت های مشارکتی مردم، 
بتوانیم سهم محیط زیست از بودجه عمومی را 

افزایش دهیم.

رئیسسازمانمحیطزیست:

اسقاط خودروهای فرسوده بهترین راهکار کاهش آلودگی هوا در تهران است
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